
Vragen PvdA Westerveld – groen- en plantsoenonderhoud Wilhelminaoord 

Naar aanleiding van het groen- en plantsoenonderhoud in het dorp Wilhelminaoord, welke verricht 
wordt door de ROVA, heeft de PvdA de volgende vragen: 

• Is het College op de hoogte dat er signalen zijn dat het snoeien van openbaar groen in 
Wilhelminaoord summier gedaan wordt of in ieder geval zo ervaren wordt.
• Dat er alleen een zitmaaier komt in het dorp? 
• Dat de looppaden en voetpaden langs straten overwoekerd worden door onkruid?
 • Dat er meerdere meldingen gedaan zijn door bewoners, ook schriftelijk, maar dat zij geen 
antwoord gekregen hebben? 
• Ter plaatse goed te zien  is dat het onderhoud  meer aandacht vraagt. 
• Dat bewoners de werknemers op de zitmaaier zelf gaan aanspreken en dit als ongewenst kan 
worden ervaren?


